
Zajímavosti z osadního výboru ze dne 17. 2. 2020 

Předseda osadního výboru A.Koutný má nové priority  

 Osadní výbor se v loňském roce domluvil na pořadí investičních akcí: a to byla prioritně rekonstrukce 

uličky Hliník. OV shledal koncem roku r. 2019 tuto uličku v havarijním stavu a nutně potřebuje 

rekonstrukci silnice a chodníku.  Předseda v letošním roce začal prosazovat osvětlení nové ulice za 

humny, která se podle něho má financovat z alokované částky. Přitom obyvatelé nové ulice znali již 

při vyřizování PD stanovisko magistrátu, že veškeré sítě, komunikaci a osvětlení si musí hradit ze 

svého. 

( Pozn.: Jak k tomu přijdou lidé bydlící celá desetiletí na Hliníku, rekonstrukce se slibuje nejméně 25 

let, stejně jako nové chodníky v celém Žešově…) 

Na dotaz, zda budou mít občané Žešova možnost hlasovat o čerpání alokované částky předseda 

odpověděl, že pouze u vyšších částek. 

 

Ukonči to, ukonči to, ukonči to! 

Na osadní výbor se dostavilo  cca 30 žešovských občanů, kteří se stejně jako část členů OV chtěli 

zeptat , kdo a proč navrhl M. Vyplela jako nového člena OV.  Na otázku k dané problematice, 

odpověděl předseda OV, že je to věc města a  Mgr. Pospíšil sdělil, že nebude na takové otázky 

odpovídat.  

(Pozn. M. Vyplel byl předseda minulého OV, který podal rezignaci  dle svého vyjádření z důvodu 

pomluv s tím, že lituje každé minuty, hodiny a dne, které strávil v OV.) 

Poté se přihlásila o slovo paní Ječmínková,  při jejímž proslovu předseda OV jednání ukončil. Její slova 

tak zanikala v hluku z místnosti.  

Na sdělení, že most nikdo zbourat nechtěl, reagoval člen OV František Koutný tím, že má k tomu co 

říct, protože byl přítomen, když při jednání předchozího OV, který se k mostu na žádost města 

vyjadřoval, řekl člen OV J. Kleiner, že vezme na radnici nějakou tu láhev a „domluví se“. 

Diskuse se ani nemohla rozvinout, protože předseda OV na doporučení Aleše Koutného mladšího  

a Mgr. Pospíšila….(„Ukonči to, ukončito, ukončito!“)..... ukončil schůzi OV. 

Nikdo z přítomných nereagoval vulgárně či hlučně a nebyl tak žádný důvod pro ukončení schůze OV. 

Vyhrocená atmosféra nastala teprve po ukončení schůze OV, a to proto, že nebyla dána občanům 

možnost se vyjádřit. Kromě jiného předseda nerespektoval svobodu slova. 

Po skončení OV, při diskusi, řekl předseda, že M. Vyplela  oslovil pro členství v OV sám, musel jej 

dokonce přemlouvat. Tímto popřel svoje předchozí tvrzení, že je to záležitost města. 

Poté předseda OV A. Koutný sdělil různým dotazujícím se občanům různé verze, za jakých okolností 

podal návrh městu jmenovat M. Vyplela  za nového člena OV. 

 



 

Šokující dohra 

Přibližně jednu hodinu po vynuceném ukončení schůze obdržel F. Koutný od J. Kleinera tuto SMS 

zprávu, kterou zveřejňujeme s jeho výhradním souhlasem: 

„Franto, dle informace z dnešního OV, kde jsi napadal slovně mou osobu, tak je vidět, že jste 

opravdu křupani. Dříve než byla zavedena elektřina do Žešova, tak jste tak dlouho mezi sebou 

souložili, až došlo k degeneraci vašich mozků. Klidně to vyřiď i rodině Ječmínků. Myslím, že jste 

řádným vzorem všech.“ 

Na podobné zprávy od J. Kleinera jsme zvyklí, ale tato přece jen svou vulgaritou překvapila. 

 

Velké díky dodavateli elektrické energie …………! 

 

 

 


